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1. Nyt fra elevrådet/eleverne 

 

Punktet udgik, da elevrepræsentanterne var fraværende. 

 

2. Princip for skole-hjemsamarbejdet. 
Udkast til nyt princip for skolehjemsamarbejdet.(bilag) 
 
Afsnittene omkring Formål med skole-hjemsamarbejde, kendetegnende for skole-

hjemsamarbejdet, de overordnede mål for skole-hjemsamarbejdet skal søges kortet ned. 

 

Der arbejdes videre med punktet klasseudvalg. Det vil dog først kunne træde i kraft til næste 

skoleår. 

 

Under punktet skolebestyrelsen ændres deltagere på forældremøderne på 1. 4. og 7. årgang 

til 0. 4. og 7. årgang. 

 

Et revideret udkast udsendes til næste møde med henblik på vedtagelse. 

 

3. Skolechefens respons på Overlund Skoles egne mål i Kvalitetsrapport 2014. 
a. Løbende evaluering og kommunikation om skolereformens indsatsområder. 

Vi kunne med fordel involvere læringskonsulenter, som Viborg Kommune netop har 
indgået aftale med. Skolechef Chris Rævsgaard Hansen ville formidle kontakten. 
Vi kunne derudover overveje samarbejde med andre skoler om aktionslæringsforløb. 

b. Holddeling i dansk, engelsk og matematik på alle årgange fra 1. til 9. klasse. 
Chris mente, at vores fokus var for snævert, vi burde i stedet give mere frit spil til 
eksperimenter: f.eks. Børn lærer børn og andre organisationsformer. 

c. Inddragelse af forældres viden og kundskaber ind i børnenes skoledag. 
Forslag om dannelse af en forældreforening og forældrebank. 

d. Styrkelse af udskolingen gennem samarbejde med Houlkærskolen. 
Chris Rævsgaard Hansen foreslog, at vi ud over fokusering på valgfag, inddrog sparring 
mellem lærere, følordninger og aktionslæringsforløb. 
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Pkt. a. Berit Haarup orienterede om punktet. Bestyrelsen oplever skolechefens respons 

som meget engageret og udviklingsorienteret. Punktet blev flittigt debatteret. Der var 

herunder bl.a. opbakning til at involvere læringskonsulenterne. 

 

Pkt. b.) Opmærksomhedspunkt omkring hvornår børn lærer børn.  

Pkt. c.) Bestyrelsen arbejder videre med ideen omkring forældrebank.  
Pkt. d.) Bestyrelsen støtter op om punktet. 

 

 

4. Indholdet i skolebestyrelsens årsberetning. 
. 

Drøftelse af og ideer til indholdet i skolebestyrelsens årsberetning, herunder 
offentliggørelse. 
Bestyrelsesformanden laver beretningen fra august og frem til dato. Input fra den tidligere 

del af året udarbejdes af Peter Rasmussen. 
 

5. Der har været afholdt indtil flere dialogmøder med forvaltning og politikere. 
Søren, Berit, Nikolaj og Peter har deltaget i forskellige dialogmøder med forvaltningen. 
 
Nikolaj, Søren og Berit orienterede om punktet. 

 

6. Personalesituationen. 
Torben Andreasen giver os et overblik over personalesituationen siden skolestart. 
 
Torben Andreasen gav en orientering i lyset af de mange skriverier m.v. i dagspressen om 

status på landets folkeskoler.  

 
7. Nyt fra skolen. 

Indskolingen opfordrer til, at eleverne læser 20 min dagligt derhjemme. 

Indskolingens evaluering af lektielæsning derhjemme er, at det ikke sker i det omfang, det 

kunne forventes. 

 

8. Meddelelser. 
Ole Birch skolelederen på Houlkærskolen og Peter Rasmussen har haft kontakt vedrørende 
samarbejde om udskolingen på de to skoler. 
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Følgende datoer er foreslået til besøg på handelsskolen: Tirsdag den 16. december efter 
klokken 13.30. Onsdag den 17. december efter klokken 13.30. Vi kunne også skyde det til 
januar.  
 
Det blev besluttet at udskyde besøget til januar 2015. Der vil snarest blive sendt nye forslag 

til datoer ud.  

 
9. Evt. 

Bestyrelsen drøftede behovet for konsensus omkring lektielæsning som minimum inden for 

afdelingerne. Skolen skal melde ud, hvad man kan og må give for? Som det er nu, opleves 

det, at der endda er forskel inden for de enkelte trin. Punktet sættes på dagsordenen til 

næste møde. 

 
           Eftersom dette er sidste møde inden jul, serveres et lille, beskedent traktement! 


